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Rasmus Vesterager byder velkommen til generalforsamling 2023 for Voksne for Ligeværd (VFL)  
 
Herefter gives ordet til Esben Kullberg som gennemgår programmet for Landsmødet 23.  
 
Pkt. 1.  Valg af mødeleder   
Rasmus peger på Esben Kullberg som mødeleder, og spørger i salen, om der er andre forslag til 
valg af mødeleder. Der er ingen andre forslag, og Esben vælges ved at forsamlingen klapper. Esben 
takker for valget som mødeleder, og glæder sig over at flere er mødt op i år end sidste år.  
 
Mødet er lovligt indkaldt ifølge vedtægterne.  

 
Herefter gennemgår Esben dagsordenen for generalforsamlingen.  
 
 
Pkt. 2.   Valg af referent  
Esben peger på Gitte som referent, som vælges ved at alle klapper.  
 

 
Pkt. 3    Formandens beretning  
Rasmus fremlægger årsberetningen. Herudover kommer der en skiftelig beretning på 
hjemmesiden.  Rasmus fortæller at, VFL har eksisteret i 1 år nu, det var sidste år ved denne tid, at 
foreningen blev stiftet. Bestyrelsen består af 9 medlemmer og 2 suppleanter.  I år skal bestyrelsen 
sige farvel til 3 medlemmer, som ikke ønsker genvalg, men det betyder også goddag til nogle nye. I 
det sidste år har bestyrelsen blandt andet arbejdet med temaer som bostøtte og ensomhed, det 
har givet nogle gode snakke på bestyrelsesmøderne.  

Et andet vigtigt punkt på bestyrelsesmøderne har været trivsel og samarbejde ude i de lokale 
klubber. Det vil også være et punkt, som der skal arbejdes mere med i det kommende år.  

Det har vist sig, at det stadig kan være svært at forstå, hvad VFL egentlig er og skal.  Bestyrelsen 
drøfter, hvordan dette bliver tydeligere ude lokalt i klubberne, og der er stadig plads til mange 
gode snakke på bestyrelsesmøderne om hvordan VFL-medlemmerne kan understøtte og 
samarbejde med UFL-medlemmerne, så det bliver til endnu bedre klubber, hvor alle i målgruppen 
har lyst til at komme og deltage i aktiviteterne.  
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Esben gennemgår VFLs formål, som er beskrevet i vedtægternes §2. Her er det beskrevet, at VFL i 
samarbejde med UFL kan arrangere landsdækkende og lokale aktiviteter for at alle unge og 
voksne, der ønsker at benytte sig af tilbuddene.  
 
Disse aktiviteter kan være:  
 

1. at oplyse om målgruppens vilkår og vanskeligheder igennem foredrag, møder og skriftlig 
information, og dermed udbrede kendskabet til sagen for ligeværdighed. 

2. at afvikle kurser og aktiviteter for unge og voksne for at hjælpe til større selvværd, oplysning, 
kreativitet samt virkelyst i at være medborgere i et demokratisk samfund.  

3. at afvikle aktiviteter som eksempel weekend-træf, rejser og andre fritidsoplevelser som kan 
give mulighed for at møde ligestillede og få nye venner. 

4. at styrke det sociale og kulturelle samvær med ligestillede. 
. 
Forsamlingen ytrer ønske om, at der kommer mere om VFL i UFL-bladene, da der er et stadig 
behov for at gøre opmærksom på VFL.  
 
Der er også et ønske om, at valg som formand og til bestyrelsen, gøres mere tydelig næste år.  
 
Flere ytrer, at der er for kort frist for tilmelding til Landsmødet, når UFL-bladet først kommer i 
august.   
 
Forsamlingen kom herefter med forslag til, hvad bestyrelsen kan arbejde videre med i det 
kommende år. Det er b.la.  
 
-At være tydeligere i UFL-bladet  
-At lave kurser, gerne kreative weekender  
-At lave klubtræf  
-At lave en fælles idrætsdag  
 
Esben forklarer, at en bestyrelse kan uddelegere opgaver til andre, som kan stå for f.eks. at 
arrangere en kreativ weekend.  
 
Forsamlingen afsluttede kommentarerne og havde ingen spørgsmål til formandens beretning. 
Beretningen blev godkendt ved, at forsamlingen klappede ad bestyrelsens arbejde.  
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Esben præsenterede den nuværende bestyrelsen – alle var til stede og forsamlingen klappede ad 
bestyrelsen.  
 
Pkt. 4.  Revideret regnskab fremlægges til godkendelse  
 
Lena får ordet af Esben, og gennemgår foreningens økonomi.  
Da foreningen VFL blev stiftet sidste år, har revisoren sagt, at man gerne må vente med at lave et 
revideret regnskab til næste år, hvorfor det ikke fremlægges på generalforsamlingen.  

I stedet gennemgik Lena det forventede regnskab.  

På indtægtssiden er de 19.950 kr. i kontingenter et udtryk for mange medlemmer, der er i 
foreningen. Derudover har det været en donation på ca. 24.000 kr. fra Helvegs fond og ca. 7.000 
kr. fra en privat fond, som formanden får en særlig tak for at have skaffet til foreningen, og endelig 
er der et tilskud fra bladpuljen.  

På omkostningssiden er der udgifter til b.la. revision og mødeaktiviteter f.eks. bestyrelsesmøderne 
samt div. gebyrer.  

Dermed giver det forventede regnskab et overskud på ca. 10.000 kr.  
 
Der var ingen spørgsmål til det forventede regnskab, som herefter blev godkendt.  

 
Pkt. 5.  Indkommende forslag  
Der er ikke indkommet forslag  
 
 
Pkt. 6. Fastlæggelse af budget  
Lena får igen ordet af Esben og fremlægger budgetudkastet for 2024.  
 
Som budget 24 viser, så er der en stigning i kontingentindtægter, da flere melder sig ind i VFL. Der 
er ingen indtægter på donationer, derfor er tallet i budgettet pt. 0 kr. Det betyder, at der måske 
skal søges midler hjem til VFL.   
  
Derudover budgetteres der også med returkontingent til klubberne og omkostninger til revisoren.   
Ligeværds budgetprocedure betyder, at alle foreninger skal ende med et overskud på 5.000 kr. og 
have en egenkapital på 50.000 kr. I 2024 vil VFLs egenkapital være på 10.803 kr.  
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Forsamlingen tog herefter budgettet til efterretning   
 
Pkt. 7.  Valg af formand 
Esben fortæller forsamlingen, at ønskede man at stille op som formand skulle dette være meddelt 
den nuværende formand senest 7 dage før generalforsamlingen. Ingen havde meldt sig som 
modkandidat til Rasmus, som ønsker genvalg.  
 
Rasmus Vesterager blev genvalgt med klapsalver fra forsamlingen.  
 
 
Pkt. 8.  Valg til bestyrelse og suppleanter  
Indledningsvist fortæller Esben, at bestyrelsen består af 9 medlemmer, hvoraf den ene er 
formanden, og herudover kan der vælges 2 suppleanter.  
 
Esben fortæller, at følgende bestyrelsesmedlemmer og suppleanter er på valg samt, at to ikke 
ønsker genvalg.  
 
Bestyrelsesmedlemmer på valg:  
 
Kirsten Pedersen   ønsker genvalg  
Mike Græse    ønsker genvalg  
Kim Dyrvig    ønsker ikke genvalg  
Jonas Aamund   ønsker ikke genvalg  
 
Suppleanter på valg: 
Sandra Blachfeldt   ønsker genvalg  
indstilles til bestyrelsen, da Kim er stoppet  
 
Kenneth Bech   ønsker genvalg  
Indstilles til bestyrelsen, da Jonas er stoppet  
 
Følgende ønsker at stille op som suppleanter: 
Søren Thomsen (Tønder)  
Louise Anholm (Vestsjælland)  
Kim Mikkelsen (Storkøbenhavn) – Kim indstilles til bestyrelsen, da Brian Juul har ønsket at stoppe 
før tid.  
 
Esben forklarer forsamlingen hvordan bestyrelsen vælges, og at bestyrelsen foreslår, at de 
opstillede kandidater genvælges / vælges ind i bestyrelsen.  
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Alle klapper ad den nye bestyrelse. Den nye bestyrelse bliver bedt om at mødes umiddelbart efter 
generalforsamlingen, så der kan tages billeder til UFL-bladet. 
 

 
Pkt. 9.   Valg af statsautoriseret revisor: 
Esben foreslår at Poul Borghus fra Tal og Tanker i Silkeborg genvælges som revisor.  
 
Forsamlingen godkendte valg af revisor.  
 
 
Pkt. 10.   Eventuelt  
 
Det foreslås fra forsamlingen at det evt. indskrives i vedtægterne, at der kan udpeges en fra VFL til 
at sidde med i UFLs bestyrelse. Men dette er noget, som skal ske i samarbejde mellem de to 
landsbestyrelser. 
 
Futura tilbyder sig til at arbejde sammen om afholdelse af en krea-weekend.  
 
Rasmus foreslår en tur til Grønhøj kro for VFLerne.   
 
Da der ikke kan besluttes noget under punktet, må punkterne evt. tages op på et kommende 
bestyrelsesmøde til yderligere drøftelser.  
 
Herefter var der ikke mere til eventuelt. 
 
Esben slutter med at takke for god ro og orden.  
 
 
_________________________________________________________________________ 
Aarhus den     Esben Kullberg 
 
 
 
 


